

**Møde den: 09.03.2021 kl. 10-12**  
**Via Microsoft Teams**  
**VEST båndmøde**

**REFERAT**

**Deltagere:** Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Lisette Prins (HE), Eva Kvistgaard Arent (NAT-TECH/ordfører), Stina Lykkeby Tylén (Aarhus BSS), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

**Gæster:** Mette Bak Odder (Aarhus BSS), Gitte Bindzus Foldager (IU) og Charlotte Kaas Hansen (AU UDD) repræsenterer studiestartsgruppen under pkt. 1.

<b>Punkt 1</b>	<b>Status: Studiestartsgruppe</b>
Beskrivelse	v/Esben  Dialog med studiestartsgruppen om de ting, der er i gang i gruppen, og hvad de gerne vil lave mere af fremover.
Referat	<p>Gruppen udtrykte stor tilfredshed med arbejdet i gruppen, der i høj grad bidrager til at afstemme og kvalificere studiestartsplanlægningen på tværs. Også de eksterne medlemmer er glade for gruppen: IU har stor nytte af at vide, hvilke informationer de internationale studerende møder ude på fagene, og Optagelse værdsætter kendskabet til de dele af processen, der finder sted efter - og sideløbende med - optagelsen.</p> <p>Gruppen arbejder mest med kommunikationsindsatsen. Her har gruppen vist sig særlig nyttig, fx i forbindelse med pludseligt opståede situationer, der har krævet brandslukning. Der er for nyligt nedsat en undergruppe til at se på koordineringsmulighederne i forhold til såvel booking som brug af udendørsarealer i studiestarten. Dette er særligt presserende i lyset af corona, hvor mange arrangementer må formodes at blive holdt udendørs.</p> <p>Studiestartsgruppen ønsker at sætte særligt fokus på disse emner i det kommende år:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Dialog om tutorarbejdet og forskellene imellem fakulteternes praksisser.</li><li>• Styrket videndeling om de internationale studerende</li></ul>

Dato: 11-03-2021  
Ref: EHL

Side 1/4

	Afslutningsvist blev der spurgt til, om gruppen er rustet til opgaven, hvis vi potentielt definerer hele 1. studieår som studie-start? Det var gruppen ikke umiddelbart afvisende overfor, men det aftaltes, at båndet overvejer sagen, når det snarlige 360° eftersyn af arbejdsgrupperne er på plads.
--	---

<b>Punkt 2</b>	<b>Til orientering (10 min)</b>
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	<p>Esben:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Telefonmøde med Studenterlinjen i morgen eftermiddag.</li> </ul> <p>Anne:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Samarbejde med ug omkring nyt tvivlsværktøj</li> <li>• Forslag fra kortlægningen af den interne kommunikation til diskussion i uddannelsesudvalget.</li> <li>• AU deltager i det tværuniversitære samarbejde Circle U, hvor der bl.a. er fokus på mentorprogrammer. Båndet inviterer AU's tovholder til et kommende møde.</li> </ul> <p>Lisette:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der er opslået en stilling som informationskonsulent.</li> <li>• Podcastens videre liv overvejes.</li> </ul>

<b>Punkt 3</b>	<b>Drøftelse: Blufærdighedskrænkelser under videovejledning</b>
Beskrivelse	v/Anne  Det samlede billede: Hvad er status? Hvad bliver der gjort af modforanstaltninger?
Referat	<p>VEST-båndet skal samle op på problemstillingen relateret til studievejledningen. Hvad kan vi gøre for at forhindre disse episoder? Anne og Esben holder møde med Anders Hyldig i morgen ang. mulige sikkerhedsforanstaltninger.</p> <p>Båndet holder hinanden opdateret om udviklingen i de vese-rende sager.</p>

<b>Punkt 4</b>	<b>Nedsættelse af ny arbejdsgruppe med optagelse</b>
Beskrivelse	v/Anne  Som opfølgning fra mødet med optagelsen foreligger der nu et udspil til en tværgående arbejdsgruppe med fokus på kommunikationen af optagelsesrelaterede ændringer.  <b>Bilag:</b> Slide er vedhæftet mailen.
Referat	Gruppen har helt klart sin berettigelse, da der er behov for at dække huller i kommunikationen og sikre videndeling mellem optagelse og vejlederne. Gruppen startes derfor op på forsøgsbasis.  Esben skriver til Anders om VEST-båndets indstilling, når der er sat navne på deltagerne fra VEST.

<b>Punkt 5</b>	<b>Drøftelse: Principper for studievejledningen</b>
Beskrivelse	v/Anne  Fortsat fra forrige båndmøde.  <b>Bilag:</b> Seneste version er tilgængelig i båndmappen.
Referat	Gennemskrivningen af dokumentet fortsattes. Arbejdet genoptages på næste båndmøde.

<b>Punkt 6</b>	<b>Evt. (10 min)</b>
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	

#### **Pipeline:**

- Forslag om fælles møde til evaluering og udvikling af fremtidige live- og virtuelle arrangementer post corona.
- Samspil mellem VEST-båndet og rekrutteringsgruppen.
- Udspil til PowerBI

#### **Kommende møder:**

Dato	Tid	Sted
23.03.2021	10-12	Microsoft Teams
06.03.2021	10-12	Microsoft Teams

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.

---

  

---

  

---